
 Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

 Bizottsága 

 

10/2022. VFKB ülés 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2022. december 7-ei munkaterv szerinti 

üléséről 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem  

Jelen voltak: Szanyi Gábor elnök, Sólyom Jöran tanácsnok, Molnár István k.b. tag, Kindl Attila 

bizottsági tag 

Távol voltak:  Gyuga Mihály József, Molnár István, Szabó Ferenc bizottsági tagok 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

Szanyi Gábor elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 órakor megnyitotta. Megállapította, 

hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt, majd ismertette az ülés meghívó 

szerinti napirendi pontjait. Javaslatot tett az ülésen tárgyalandó napirendekre és azok tárgyalási sorrendjére.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

134/2022. (XII. 7.) határozata  

a napirendről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

2022. december 7-ei munkaterv szerinti ülésén a tárgyalandó napirendi pontokat a következő sorrendben 

tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2022. december 15-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2022. évi várható eredményével és 2023. évi 

támogatásával kapcsolatos döntések 

− Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

2. A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− Majki-patak Felső-tavi duzzasztó gátjának műszaki vizsgálata – Talajvizsgálati jelentés 

− Oroszlányi 0737/2 hrsz. alatti terület gondozása – Beszámoló 

3. A Képviselő-testület 2022. december 15-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve 

4. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Felelős:  Szanyi Gábor elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2022. december 15-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2022. évi várható eredményével és 2023. évi támogatásával 

kapcsolatos döntések 

Illés Józsefné a VOLÁNBUSZ Zrt. szakértője elmondta, az új közszolgáltatási szerződésben nincs előleg 

fizetés az önkormányzat részéről, hanem év végi elszámolás van. 2300 E Ft-tal több költségtérítési igény 

várható, a többség az üzemanyag árnövekedésből származik. A bevételeknél csekély mértékű a csökkenés. 

Bíznak benne, hogy Oroszlány helyi járatait valahogy be tudják integrálni a helyközibe. 

Molnár István bizottsági tag 16 óra 3 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 5 

fő. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Szanyi Gábor elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

135/2022. (XII. 7.) határozata 

az „Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2022. évi várható eredményével és 2023. évi 

támogatásával kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2022. évi 

várható eredményével és 2023. évi támogatásával kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

Felelős:  Szanyi Gábor elnök 

Illés Józsefné a VOLÁNBUSZ Zrt. szakértője 16 óra 5 perckor elhagyta az ülést. 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Szanyi Gábor elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

136/2022. (XII. 7.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

Felelős:  Szanyi Gábor elnök 

2. NAPIRENDI PONT: A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak 

tárgyalása 

Majki-patak Felső-tavi duzzasztó gátjának műszaki vizsgálata – Talajvizsgálati jelentés 

Szanyi Gábor elnök elmondta, a jelentésben nem javasolják a gépjármű forgalmat. 

Bartalus László osztályvezető idézett a jelentésből. 

Szanyi Gábor elnök elmondta, a jelentésben szerepel, hogy a nem tó felőli oldalon érdemes lenne a 

növényzetet ritkítani. 

Molnár István k.b. tag kérdése az volt, az útlezáró gombával mi lesz, mit javasol az anyag. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a jelenlegi, KRESZ táblával történő forgalomkorlátozással nem 

értek el semmit, a tervezett cél érdekében fizikai korlátozás lenne szükségszerű. A bizottság azt támogatta, 

hogy első körben a „Gépjárművel behajtani tilos” KRESZ tábla legyen kihelyezve, további lépcsőben pedig 

a fizikai korlátozás legyen, mely a szakvélemény alapján indokolttá is válhat. A Majki műemlék együttest 

üzemeltető NÖF NKft. munkatársainak problémás fel-le közlekedni a látogató központ és a kastély között. 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, ők jelezték-e, hogy van ezzel problémájuk. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, volt róla tárgyalás, a bizottság sem javasolta az áthajtási engedély 

kiadását, erről tájékoztatták is őket, egyelőre nem volt részükről további lépés. 

Kindl Attila bizottsági tag kérdése az volt, akkor az sem merült fel, hogy adják át állami tulajdonba. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, folyamatban van ennek vizsgálata, képviselő asszony a 

polgármesterrel történt korábbi tárgyalása során jelezte, hogy közre fog működni, eddig érdemi lépés nem 

történt. 

Molnár István k.b. tag kérdése az volt, ha a bizottsági döntés megszületik, nincs-e benne fizikai útzár 

megtervezése. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, ezt tárgyalták az OIH Zrt.-vel is. Természetesen valamilyen 

egyszerűbb rendszerben gondolkodnának. 

Molnár István k.b. tag kérdése az volt, kell-e testületi döntés erről. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, nem kell. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Szanyi Gábor elnök kérte, szavazzanak a 

tájékoztató elfogadásáról. 

A bizottság a tájékoztatást nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

137/2022. (XII. 7.) határozata 

a Majki-patak Felső-tavi duzzasztó gátjának műszaki vizsgálatáról szóló tájékoztatóról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadja a Majki-patak Felső-tavi duzzasztó gátjának műszaki vizsgálatáról szóló tájékoztatót. 

Felelős:  Szanyi Gábor elnök 

Oroszlányi 0737/2 hrsz. alatti terület gondozása – Beszámoló 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a hasznosító éves kötelezettsége a beszámolás a területről. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Szanyi Gábor elnök kérte, szavazzanak a 

beszámoló elfogadásáról. 

A bizottság a beszámolót nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

138/2022. (XII. 7.) határozata 

az Oroszlányi 0737/2 hrsz. alatti terület gondozásáról szóló beszámolóról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadja az Oroszlányi 0737/2 hrsz. alatti terület gondozásáról szóló beszámolót. 

Felelős:  Szanyi Gábor elnök 

3. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2022. december 15-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Szanyi Gábor elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

139/2022. (XII. 7.) határozata 

„A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve” című 

előterjesztést. 

Felelős:  Szanyi Gábor elnök 

4.  NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Szanyi Gábor elnök a bizottság ülését 16 óra 21 perckor bezárta. 

K.m.f. 

 Szanyi Gábor     

 elnök   bizottság tagja 


